



Svenska Tyngdlyftningsförbundets styrelsemöte nr 4 2023/24, den 14 oktober, § 62-82

Tid: Lördag kl 9.15-16.00

Plats: Idrottens hus, Skanstull

Närvarande: Joakim Eriksson, Thomas Norlander, Helene Johage, Andreas Andréén (med till § 72 samt § 76 b som lyftes upp), Patrik Helgesson, Elisabeth Hagman, Emma Engdahl och Sebastian Nurmi (GS).

§ 62 Mötets öppnande

Joakim Eriksson öppnade mötet

§ 63 Val av sekreterare och justerare

Emma Engdahl valdes till mötessekreterare, Thomas Norlander och Elisabeth Hagman valdes till justerare.

§ 64 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes av styrelsen.

§ 65 Genomgång och godkännande av föregående STF- och AU-protokoll

Föregående protokoll ansågs justerade och lades till handlingarna.

§ 66 Styrelsens spelregler

Alla i styrelsen fick en chans att säga vad de tycker och tänker. Alla fick säga en sak som varit bra på förra mötet och vad vi behöver utveckla, samt hur vi ska göra detta. Styrelsen konstaterade att vi ska bli bättre på att fira våra framgångar och diskuterade hur vi ska göra det. Sedan fortsatte styrelsen med svensk tyngdlyftnings värdegrund utefter lärgruppsmaterialet som tagits fram med RF-SISU. Denna gång var det demokrati och delaktighet som alla fick en chans att fundera och berätta sin tolkning av. Anteckningar gjordes separat att ta vidare inför och under nästa möte.

Beslut: Att alla i styrelsen ska ta kontakt med minst en förening var om Svensk Tyngdlyftning Lyfter och lärgruppsmaterialet och detta ska vara gjort vid årsskiftet. Sportkontoret ska ta fram riktlinjer och samordna så att det inte blir föreningar som redan är igång.



§ 67 Kalender

Emma gick igenom kalendern och kom med förslag om att flytta Senior-SM en helg bakåt än vad som stod tidigare.

Beslut: Att fastställa kalendern 2024 och att bestämma datum för junior-SM efter att vi fått besked av nordiska förbundet om datum för NM. Junior-SM planeras för hösten 2024.

§ 68 Off rep 2023–2024

Styrelsen vill lyfta fram våra kvinnliga ledare för att visa vårt arbete framåt för jämställd verksamhet.

Styrelsen gick igenom och beslutade om off rep 2023:

Nordiska Mästerskapen: Patrik Helgesson – OK

Nordiska Mästerskapen j/u: Patric Bettembourg – OK

Lag-SM: Thomas Norlander - OK

Junior-SM: Patrik Helgesson - OK

Styrelsen gick igenom och beslutade om off rep 2024:

Ungdoms-SM: Andreas Andrén – OK

Veteran-SM: Elisabeth Hagman – OK

SM: Emma Engdahl – OK

Junior-SM: Helene Johage – OK

NM: Helene Johage – OK

NM u/j: Elisabeth Hagman – OK

Lag-SM: Thomas Norlander – OK

Beslut: Att Patrik Helgesson på Nordiska Mästerskapen för seniorer 2023 ska rösta för omval på den nuvarande styrelsen.

§ 69 GS-rapport

GS gick igenom och lyfte några punkter samt berättade om saker som har hänt efter att han skickade ut GS rapporten. Till exempel om ett möte med SOK, arbete inför veteran-SM, ändring på ETH, möte med RF kring ordförande samt kring säkerhetsläget. GS gick även igenom att det kan behövas ändras i stadgarna med hänvisning till trygg idrott.

Beslut: Att ge sportkontoret i uppdrag att arbeta med stadgarna och komma med ett förslag till styrelsen.



§ 70 Ekonomisk rapport

GS och Helene förklarade och berättade om vad som händer just nu med redovisningar. Att det är ett levande dokument. Helene höll en kortare redogörelse för hur en utbildning kring redovisning, bokföring, bokslut kan se ut.

§ 71 Policys

GS berättade om sportkontorets olika förslag på policys som ska publiceras på hemsidan om styrelsen skulle besluta att fastslå dessa.

Beslut: Att fastställa dessa policys.

§ 72 Svenska rekord

Patrik presenterar en utredning och förslag om att fråga Atletkommittén om vad lyftarna tycker, om denna ändring är något som lyftarna själva vill.

Beslut: Skicka frågan till Atletkommittén för att få deras synpunkt på det hela.

§ 73 Översyn inkludering

Emma och GS gav en bild över planen för transfrågan som också föreslås innehålla icke binära. Styrelsens inspel till arbetet var att kvinnor inte ska påverkas negativt och får stå tillbaka vid tävlingsförändringar.

§ 74 Distriktsöversyn

Joakim redogjorde för hur distriktsöversynen planeras att gå till. Distrikten kommer att involveras i arbetet.

§ 75 Hall of Fame

Thomas och Patrik gav sin bild av planen för Hall of Fame. De kommer att titta på hur andra har gjort. Thomas är den som är sammankallande för denna arbetsgrupp, det stod fel i föregående protokoll.

§ 76 Kommittérapporter

- a) Domarkommittén (DK) – Elisabeth lyfte några frågor. Bland annat att ansökan till examination av Internationell domare ska skickas in skriftligt till domarkommittén. När man är godkänd så står man på tur vid lämplig tävling. Ansökan behandlas utifrån ankomstdatum. Ibland vill DK se mer av domaren innan den ska examineras och informerar domaren kring detta. Styrelsen gav ett medskick till DK om att ta fram en strategi för hur vi ska få domare till OS 2028.



Beslut: Att DK tar fram och publicerar en lista över vilka som ska examineras och när.

Beslut: DK ska ta fram en strategi för att kunna få domare till OS.

b) Marknadskommittén

Anderas lyfte några punkter ur sin rapport. Kommittén arbetar med partnerskapsstrategin och att ta fram ett marknadsmaterial från den. Det pågår ett par diskussioner med potentiella samarbetspartners.

c) Tävlingskommittén (TK)

Emma lyfte frågan om hur det blir med licensavgiften år 2024. GS ska titta på frågan tillsammans med TK.

d) Veteran/masters

Thomas berättade om +65-arbetet där Mora och Värnamo är de föreningar som nappat för att påbörja arbetet i höst.

e) Atletkommittén

Inget möte genomfört men GS gav muntlig uppdatering. Kommittén behöver fler ledamöter.

§ 77 Kommittéhelg

Styrelsen diskuterade och beslutar om upplägget för den planerade kommittéhelgen den 13-14 januari i Stockholm.

Beslut: Varje kommittéansvarig tar till nästa möte fram konkreta förslag om vilka och vad det ska jobbas med på kommittéhelgen. Att frågorna som lyftes på förbundsmötet kan jobbas med på kommittéhelgen. Även distrikten bjuds in till helgen av Joakim, för att arbeta med distriktsöversynen.

§ 78 Internationella rapporter

a) Övergripande rapport från Patrik. På mötet kom det upp att det pratas om nya tävlingsregler, mycket som inte lyfts på kongressen på VM.

b) Rapport från VM av Helene. Helene berättade om hur det var att ställa sig upp och ta upp om den ekonomiska rapporten från IWF. IOK vill se ett nytt sätt att leda IWF. Styrelsen diskuterar hur röstningen går till internationellt och den är inte bra, styrelsen kommer jobba för att skriva en motion om att ändra hur röstningsförfarandet går till på de internationella kongresserna.



§ 79 Övriga frågor

Samtal om val av ny ordförande för RF, vi stödjer Anna Iwarsson.

§ 80 Beslut som tagits under mötet

§ 81 Kommande möte

25-26/11 är ett fysiskt möte, med julbord

§ 82 Mötets avslutning